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Питање постављено Агенцији за превенцију корупције и координацију борбе против 

корупције – „Шта се дешава са Агенцијом за борбу против корупције? Подсјећам да је 

прије скоро двије године донесен Закон о формирању Агенције за борбу против 

корупције, тачније 21. 04. 2010. године, господин Мијо Крешић постављен је за в.д. 

директора Агенције. Питам шта је Агенција урадила за више од годину дана, док је 

господин био на челу? Шта раде директор и два замјеника које је прије три мјесеца овај 

дом именовао, гдје се уопште налази та агенција, која је њена адреса, који је број 

телефона, колико је новца потрошила до сада и какви су њени резултати? До када ћемо, 

по корупцији, бити међу најгорим земљама у свијету, у рангу са Свазилендом, 

Џибутијем и Шри Ланком? Грађани вјероватно и не знају гдје се те поменуте земље 

налазе, али знају да је БиХ огрезла у криминалу и корупцији. Парламентарна 

скупштина БиХ је усвојила петогодишњу Стратегију за борбу против корупције (2009- 

2014), прошло је већ скоро двије године, а ми нисмо ништа урадили по том питању. Да 

ли Агенција за корупцију има подршку Савјета министара?“ 
 


